

# Telecommunications Certification Addendum

US : 5SWWP00B001  
IC : 3449A-001, REN : 0.1

US: 5SWWP00B002  
IC: 3449A-002, REN: 0.1

Models marked with the above labels meet the applicable ACTA and Industry Canada technical specifications.

“The Ringer Equivalence Number (REN) indicates the maximum number of devices allowed to be connected to a telephone interface. The termination of an interface may consist of any combination of devices subject only to the requirement that the sum of the RENs of all the devices not exceed five.”



**1111 W. 35th Street, Chicago, IL 60609 USA**  
**[www.tripplite.com/support](http://www.tripplite.com/support)**

Copyright © 2015 Tripp Lite. All rights reserved.

## Addenda à la l'homologation des télécommunications

US : 5WSWP00B001  
IC : 3449A-001, REN : 0.1

US: 5WSWP00B002  
IC: 3449A-002, REN: 0.1

Les modèles portant les étiquettes ci-dessus répondent aux spécifications techniques applicables de l'ACTA et d'Industrie Canada.

« L'indice d'équivalence de la sonnerie (IES) indique le nombre maximum d'appareil pouvant être raccordés à un interface téléphonique. La terminaison d'une interface peut consister de toute combinaison d'appareils soumise à la seule condition que la somme des IES de tous les appareils ne soit pas supérieure à cinq. »



**1111 W. 35th Street, Chicago, IL 60609 USA**  
**[www.triplite.com/support](http://www.triplite.com/support)**

Copyright © 2015 Tripp Lite. Tous droits réservés.

15-02-242 • 93-3428\_revA